
 
 

Liepājas valstspilsētas pašvaldība 

Transporta infrastruktūras komisija 

Rožu iela 6, Liepāja, LV-3401, tālrunis: 63404750, e-pasts: pasts@liepaja.lv, www.liepaja.lv  

 

 
SĒDES PROTOKOLS 

LIEPĀJĀ 
  
2024.gada 17.jūlijā                                  Nr.14 
 
 
       Liepājas valstspilsētas pašvaldības Transporta infrastruktūras komisijas sēde 
notiek, izmantojot tiešsaistes videokonferences komunikācijas platformu Zoom meeting.                
   
                
SĒDE SASAUKTA 2024.gada 17.jūlijā, plkst. 9:00. 
 
SĒDE ATKLĀTA 2024.gada 17.jūlijā, plkst. 9:00. 
 
SĒDI VADA Transporta infrastruktūras komisijas priekšsēdētāja vietnieks Arvīds VITĀLS. 
 
SĒDĒ PIEDALĀS 4 Transporta infrastruktūras komisijas locekļi:  
     

Mārtiņš JĀKOBSONS  
Mārtiņš KADIĶIS 
Ingus UKSTIŅŠ 
Arnis JEKSTE  

 
SĒDĒ NEPIEDALĀS 2 Transporta infrastruktūras komisijas locekļi:  

 
Didzis JĒRIŅŠ  
Egils SVEILIS  

 
SĒDI PROTOKOLĒ Santa RANCĀNE. 
 
 
DARBA KĀRTĪBĀ: 
 
1. Par automašīnu novietošanas ierobežojumu noteikšanu Mirdzas Ķempes ielā 6. 
2. Par atļaujas izsniegšanu transporta piekļūšanai Rožu laukuma teritorijā Annas dienas 

amatnieku tirgus rīkošanai š.g. 26.jūlijā un 27.jūlijā. 
3. Par atļaujas pagarināšanu SIA “Almo”, SIA “Alimpex”, SIA “Alimpex Liepāja” transporta 

novietošanai adresē Brīvības ielā 78, Liepājā, piekļūšanai noliktavas un veikala telpām 
ar transportu. 

4. Par automašīnu novietošanu Gaujas prospektā 6A. 
5. Par satiksmes organizācijas uzlabošanu Lielās - Jūras ielas krustojumā un Oskara 

Kalpaka - Flotes ielas krustojumā. 
6. Par satiksmes spoguļa ierīkošanu Kalēju-Dzintara ielas krustojumā. 
7. Par satiksmes spoguļa ierīkošanu Dzintara ielā 7 iepretim izbrauktuvei no māju 

pagalma. 
8. Dažādi. 

 

http://www.liepaja.lv/
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1. 
Par automašīnu novietošanas ierobežojumu noteikšanu Mirdzas Ķempes ielā 6 

 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
 
 
 
 
 
 
RUNĀ Ingus UKSTIŅŠ: 
 
 
RUNĀ Mārtiņš JĀKOBSONS: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
 
 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot  
ar 5 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk – 
Komisija) ir saņēmusi SIA “Liepājas namu apsaimniekotājs” 
13.06.2024. vēstuli Nr. 2024/2/1-19/0113 “Par M. Ķempes ielu 
6, Liepājā” ar lūgumu izskatīt iespēju ierobežot transporta 
līdzekļu novietošanu stāvēšanai ielas posmā Rojas ielā, lai 
nodrošinātu komunālo kravas transporta līdzekļiem iespēju 
iekļūt Mirdzas Ķempes iela 6, Liepājā mājas pagalmā, 
nebojājot ielas apmales un gājēju celiņus. Lūdzu komisijas 
viedokli. 
- Lai ērti varētu iebraukt mājas pagalmā, būtībā būtu 
jāierobežo automašīnu novietošana par 10 metriem, trīs 
automašīnu vietas jālikvidē. 
- Iepriekš komisija lēma likvidēt vienu stāvvietu turpat 
netālu Rojas ielā, kā rezultātā bija milzīgs spiediens no blakus 
māju iedzīvotājiem par likvidēto vienu stāvvietu, grūti 
iedomāties kāda būtu reakcija likvidējot vēl kādas stāvvietas. 
Gružu izvešanas problēmas aktualizējas ik pa laikam, kāds var 
izbraukt un kāds nevar kaut kur izbraukt. Jā es piekrītu, nav 
viegli manevrēt ar smago transportu pagalmos, bet tas būtībā 
ir tikai ērtības jautājums gružu izvešanas transporta šoferim 
pāris reizes nedēļā, un neatsver saspringto situāciju ar 
automašīnu novietošanu ikdienā māju iedzīvotājiem. 
Manuprāt, tas ir neadekvāti. Būtu jādomā par atsevišķiem 
automašīnu novietošanas ierobežojumiem konkrētos laikos un 
konkrētās dienās, lai gružu transports varētu veikt gružu 
izvešanu. Šis jautājums ir jārisina kopīgi ar māju 
apsaimniekotāju. 
- Manuprāt, konceptuāli ierosinājums ir atbalstāms. Ja 
komisijai nav iebildumu, jautājums risināms kopīgi  ar māju 
apsaimniekotāju. Nepieciešams vienojoties par konkrētiem 
stāvvietu ierobežojumiem atsevišķos laika posmos, lai 
nodrošinātu gružu izvešanu. Transporta novietošanas 
ierobežojumi ieviešami ar 326. ceļa zīmi un papildus laika 
ierobežojumu. Uzdot “Liepājas Komunālā pārvalde”  izvietot 
nepieciešamās ceļa zīmes, lūdzu balsot. 
 
 
1. Konceptuāli atbalstīt transporta novietošanas 

ierobežojumus Mirdzas Ķempes ielā 6 (Rojas ielas 
pusē) un izvietot 326. ceļa zīmi ar papildus informāciju 
(no plkst. … līdz …), lai nodrošinātu komunālā 
transporta piekļūšanu atkritumu konteineru novietnei. 

2. Vērsties pie SIA “Liepājas namu apsaimniekotājs” ar 
lūgumu precizēt informāciju par transporta 
novietošanas ierobežojumu noteikšanu atsevišķos 
laika posmos. 

3. Uzdot “Liepājas Komunālā pārvalde” Izvietot 
nepieciešamās ceļa zīmes. 
 
 
 

2. 
Par atļaujas izsniegšanu transporta piekļūšanai Rožu laukuma teritorijā Annas 

dienas amatnieku tirgus rīkošanai š.g. 26.jūlijā un 27.jūlijā 
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RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
RUNĀ Ingus UKSTIŅŠ: 
 
 
RUNĀ Mārtiņš KADIĶIS: 
 
RUNĀ Mārtiņš JĀKOBSONS: 
 
 
 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
Komisija atklāti balsojot  
ar 5 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk – 
Komisija) ir saņēmusi Iveta Dreģes iesniegumu ar lūgumu 
izsniegt atļauju uzbraukt Rožu laukuma piegulošajā teritorijā 
ar transportu no TN “Kurzeme” pagalma puses š.g. 26.jūlijā 
laika posmā no  plkst. 8.00 – 10.00 un 18.00 – 20.00 un š.g. 
27.jūlijā no plkst. 8.00 – 10.00 un 17.00 – 19.00 Annas dienas 
amatnieku tirgus rīkošanai atbilstoši 03.07.2024. saņemtajai 
atļaujai publisko pasākumu rīkošanai. Lūdzu komisijas 
viedokli. 
  
- Arī iepriekš piebraukšana Rožu laukuma teritorijai tika 
organizēta caur TN “Kurzeme pagalmu. Tāda kārtība ir bijusi 
arī iepriekš organizētiem pasākumiem. 
- Ja tirgotājiem ir izsniegta tirdzniecības atļauja, 
piebraukšana un izkraušanās tiek nodrošināta. 
- Ņemot vērā iepriekšējo kārtību, atsevišķi katram 
tirgotājam nav izsniegtas piebraukšanas atļaujas, arī šis 
gadījums nav izņēmums. Preču izkraušana un iekaušana 
veicama atbilstoši izsniegtajai tirdzniecības atļaujai. 
- Atbilstoši iepriekš  minētajam, atsevišķas 
piebraukšanas atļaujas izsniegšana nav nepieciešama. 
Informācija tiek pieņemta zināšanai. Lūdzu komisiju balsot. 
 
 
Informāciju pieņemt zināšanai.   

  
 
 

3. 
Par atļaujas pagarināšanu SIA “Almo”, SIA “Alimpex”, SIA “Alimpex Liepāja” transporta 

novietošanai adresē Brīvības ielā 78, Liepājā, piekļūšanai noliktavas un  
veikala telpām ar transportu 

 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
RUNĀ Ingus UKSTIŅŠ: 
 
RUNĀ Mārtiņš KADIĶIS: 
 
 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot  
ar 5 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk – 
Komisija) ir saņēmusi SIA “Almo”, SIA “Alimpex”, SIA “Alimpex 
Liepāja” 2024.gada 30.maija iesniegumu ar lūgumu pagarināt 
atļaujas Nr. 12 un Nr. 13 uzņēmuma auto transportam 
Mitsubishi L200 (valsts reģ. Nr. NJ 8299); OPEL COMBO 
(valsts reģ. Nr. GH 392); OPEL COMBO (valsts reģ. Nr. MM 
6084),  RENAULT MASTER (valsts reģ. Nr. GV 4821) 
novietošanai adresē Brīvības ielā 78, Liepājā, pie uzņēmuma 
veikala un noliktavas telpām, uz gājēju ietves paplašinājuma, 
saimnieciskās darbības nodrošināšanai. Lūdzu komisijas 
viedokli. 
- Ja iepriekš nekādas problēmas nav bijušas, atļaujas 
pagarināšana ir akceptējama. 
- Problēmsituācijas ar transporta novietošanu šajā 
adresē Liepājas Pašvaldības policija nav fiksējusi. Tiek  
ievērota noteiktā kārtība. 
- Ja komisijai nav iebildumu, divu atļauju izsniegšana SIA 
“Almo”, SIA “Alimpex”, SIA “Alimpex Liepāja” transporta 
novietošanai adresē Brīvības ielā 78, Liepājā, ir atbalstāma  
atbilstoši iepriekš noteiktajai kārtībai, lūdzu komisiju balsot. 
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Atbalstīt divu atļauju izsniegšanu SIA “Almo”, SIA 
“Alimpex”, SIA “Alimpex Liepāja” piegādes transporta 
novietošanai adresē Brīvības ielā 78, Liepājā, preču 
piegāžu veikšanai, izmantojot gājēju un velo celiņu no 
Ķēžu ielas puses. 

 
 

 
4. 

Par automašīnu novietošanu Gaujas prospektā 6A 
 

RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
 
 
 
RUNĀ Mārtiņš JĀKOBSONS: 
 
 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot  
ar 5 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk – 
Komisija) ir saņēmusi fiziskas personas […] 2024.gada 
18.jūnija iesniegumu ar lūgumu uzlikt ceļa zīmi “stāvēšana ir 
aizliegta” adresē Gaujas prospekts 4, jo novietotas 
automašīnas nobloķē iebraukšanu atkritumu savākšanas un 
ugunsdzēsēju automašīnām. Lūdzu komisijas viedokli. 
- Jau iepriekš komisija pieņēma lēmumu par automašīnu 
novietošanas ierobežojumiem adresē Gaujas prospekts 4. 
Atbilstoši šim lēmumam sniegt arī atbildi iesniedzējam. 
- Piekrītu, atbilstoši komisijas pieņemtajam lēmumam, 
sniegt atbildi iesniedzējam par pieņemto lēmumu transporta 
novietošanai ierobežojumiem Gaujas prospektā 4. Lūdzu 
komisiju balsot. 
 
 
Informāciju pieņemt zināšanai. Lēmums par automašīnu 
novietošanas ierobežojumiem Gaujas prospektā 4 
pieņemts komisijas sēdē 2024.gada 12.jūnijā. 

 
 

  
5. 

Par satiksmes organizācijas uzlabošanu Lielās - Jūras ielas krustojumā un Oskara 
Kalpaka - Flotes ielas krustojumā 

 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
RUNĀ Arnis JEKSTE: 
 
 
 
 
 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk – 
Komisija) ir saņēmusi fiziskas personas […] 2024.gada 
14.jūnija e-pasta vēstuli ar diviem priekšlikumiem  satiksmes 
uzlabošanai Liepājā. 1. Nepieciešams uzlikt sarkano "+" 
luksoforu uz Lielās un Jūras ielu krustojumu virzienā uz Kārļa 
Zāles laukuma pusi. No Jūras ielas, braucot uz tramvaja tiltu, 
iedegas zaļais luksofora signāls, bet auto vadītājiem nav 
zināms fakts, ka pretim braucošiem ir sarkanais luksofora 
signāls. 2. Flotes ielā pirms luksofora krustojumā ar O.Kalpaka 
ielu ierosina veikt satiksmes organizācijas izmaiņas - ierīkot 
trīs braukšanas joslas šajā Flotes ielas posmā - divas joslas 
stacijas virzienā, vienu joslu O.Kalpaka ielas virzienā. 
Iebrauktuves zonā pirms mašīnbūves teritorijas uzkrāsot uz 
brauktuves dzelteno 959. ceļa apzīmējumu. Lūdzu komisijas 
viedokli.  
- Kā norāda iesniedzējs par Lielo ielu, visticamāk tā arī 
ir, mēs  pilsētas iedzīvotāji esam pieraduši un objektīvi 
nevaram spriest kā iebraucējs reaģē uz situāciju. Visticamāk 
vēro satiksmi, ko darīs pretim braucošie un tad tikai uzsāk 
kustību. Savukārt braucot pretējā virzienā, no Kārļa Zāles 
laukuma puses jūras virzienā, jau iepriekš komisijā esmu 
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RUNĀ Mārtiņš JĀKOBSONS: 
 
RUNĀ Ingus UKSTIŅŠ: 
 
 
 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
 
 
RUNĀ Mārtiņš JĀKOBSONS: 
 
 
 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
RUNĀ Mārtiņš JĀKOBSONS: 
 
 
RUNĀ Arnis JEKSTE: 
 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot ar  
5 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

norādījis, ka būtu nepieciešams uzlikt sarkano “+”, lai tie, kas  
nogriežas no Kārļa Zāles laukuma pa kreisi būtu pārliecināti, 
ka pretim braucošiem ir sarkanais signāls un tie nebrauks. 
Manuprāt, šādi satiksmes uzlabojumi par sliktu situācijai 
nenāks un dos papildus pārliecību auto vadītājiem un lieki 
nekavētu satiksmi. Papildus informācija autovaditājiem nekad 
par sliktu nenāks. Atbalstu šādas vizuālizācijas un 
papildinājumus. 
- Priekšlikums būtībā ir atbalstāms, papildus jāizvērtē 
tehniskās iespējas šāda satiksmes risinājuma realizācijai. 
- Ņemot vērā ka Jūras un Lielās ielas – Kārļa Zāles 
laukuma  krustojumā ikdienā  “pik” stundās ir satiksmes 
sastrēgumi, iespējams šāds papildinājums nedaudz uzlabotu 
arī satiksmes caurlaidību. 
- Ja nav iebildumu, tad ierosinājums par Lielo ielu tiek 
atbalstīts,  uzdots Liepājas Komunālā pārvalde risināt 
jautājumu par tehniskām iespējām luksofora papildināšanai ar 
sarkano “+” signālu. Kāds komisijas viedoklis par Flotes ielas 
satiksmes risinājuma priekšlikumu? 
-  Informēju, ka Flotes ielā nākotnē paredzēts pārbūves 
projekts, līdz ar to šobrīd priekšlikums var tikt pieņemts 
zināšanai. Satiksmes risinājuma realizācijai ir nepieciešams 
Flotes ielas pārbūves projekts. 
- Vērtējot risinājumu vizuāli, liekas, ka viss vienkārši, bet 
tehniski vērtējot ielas faktiskos parametrus, risinājums šobrīd 
nav realizējams. 
- Piedāvātā risinājuma realizācija, būtu rūpīgi jāvērtē 
satiksmes intensitātes abos virzienos,  iespējams lielāka 
satiksmes plūsma ir tieši pretējā virzienā.  
- Piekrītu M.Jākobsona viedoklim, iespējams aktuālais 
virziens ir tieši pretēji O.Kalpaka ielas virzienā. 
- Primāri nākamgad plānota Oskara Kalpaka ielas 
pārbūves projekta realizācija, pēc tam visticamāk primāri 
plānots pārbūvēt Krūmu ielu un tikai pēc tam iespējams tiks 
plānota Flotes ielas pārbūve. Šobrīd minētie priekšlikumi 
satiksmes organizācijas risinājumiem tiek pieņemti zināšanai. 
Lūdzu komisiju balsot. 
 
 
1. Konceptuāli atbalstīt risinājumu par luksofora objekta 

papildināšanu ar sarkanā signāla  “+” informāciju 
Jūras ielas – Lielās ielas – Kārļa Zāles laukums 
krustojumā. 

2. Priekšlikums par satiksmes organizācijas 
risinājumiem Flotes ielas – Oskara Kalpaka ielas 
krustojumā pieņemt zināšanai. 

3. Uzdot Liepājas Komunālā pārvalde risināt jautājumu 
par iespējām papildināt  luksofora objektu ar sarkanā 
signāla  “+” informāciju Jūras ielas – Lielās ielas – 
Kārļa Zāles laukums krustojumā. 

 
 
 

6. 
Par satiksmes spoguļa ierīkošanu Kalēju-Dzintara ielas krustojumā 
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RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
 
 
 
RUNĀ Mārtiņš JĀKOBSONS  
 
 
 
RUNĀ Ingus UKSTIŅŠ: 
 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
Komisija atklāti balsojot ar  
5 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk – 
Komisija) ir saņēmusi Liepājas pilsētas pašvaldības mobilajā 
aplikācijā “Liepājas pilsēta” anonīmas personas ziņojumu ar 
ziņojuma tekstu “Lūdzu ierīkot Kalēju - Dzintara ielas 
krustojumā transporta spoguli, jo nav iespējams redzēt mašīnu 
tuvošanos”. Lūdzu komisijas viedokli. 
- Kalēju ielas satiksmes intensitāte ir ļoti zema, līdz ar to 
neredzu argumentācijas šādam risinājumam. Ir daudz 
aktuālāki Dzintaru ielas šķērsielu krustojumi. Pārliecinoties par 
satiksmes drošību,  krustojums ir izbraucams bez problēmām. 
- Visticamāk šo krustojumu ikdienā izmanto tikai 
privātmāju iedzīvotāji, kas dzīvo šajā  ielā. 
- Ja komisijai nav iebildumu ierosinājums par satiksmes 
spoguļa izvietošanu Kalēju – Dzintaru ielas krustojumā netiek 
atbalstīts, lūdzu komisiju balsot. 
 
 
Neatbalstīt ierosinājumu par satiksmes spoguļa 
izvietošanu Kalēju – Dzintaru ielas krustojumā. 
 
 
 

7. 
Par satiksmes spoguļa ierīkošanu Dzintara ielā 7 iepretim izbrauktuvei  

no māju pagalma 
 

RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
 
 
 
 
 
 
RUNĀ Arnis JEKSTE: 
 
 
 
 
 
 
 
RUNĀ Mārtiņš JĀKOBSONS: 
 
 
RUNĀ Ingus UKSTIŅŠ: 
 
 
RUNĀ Arnis JEKSTE: 
 
 
 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk – 
Komisija) ir saņēmusi Liepājas pilsētas pašvaldības mobilajā 
aplikācijā “Liepājas pilsēta” anonīmas personas ziņojumu ar 
ziņojuma tekstu “Vai ir kāds risinājums šai vietai? Varbūt 
spoguļi? Braucot ārā no mājas stāvvietas (Dzintaru iela 7) ir 
ļoti slikta redzamība, kas notiek uz ielas, jo mašīnas gandrīz 
vienmēr ir novietotas maksimāli tuvu pie izbrauktuves. 
Vienmēr jāiebrauc jau uz ielas, cerot, ka sānā neietrieksies 
mašīna. Lūdzu  komisijas viedokli. 
- Iepriekšējā sēdē šo jautājumu komisija jau izskatīja un 
minēto risinājumu neatbalstīja. Iepriekš diskutējām, ka 
minētajā adresē daudzdzīvokļu mājai ir vēl viena izbrauktuve 
no Barona ielas puses, bet ņemt vērā, ka šobrīd Barona – 
Dzintaru ielas krustojumā norit remontdarbi, vairāk droši vien 
izmanto otru izbrauktuvi no pagalma. Grūti pateikt, kā ikdienā 
māju iedzīvotāji organizē satiksmi, bet jebkurā  gadījumā mājai 
ir divas izbrauktuves no pagalma. 
- Manuprāt, minētais risinājums nav pamatots šajā 
situācijā. Mājai ir divas izbrauktuves no pagalma, līdz ar to ir 
divas iespējas. 
-  Visticamāk, šī problēma ir aktuāla tikai šobrīd, jo notiek 
remontdarbi Barona un Dzintaru ielas krustojumā, iepriekš 
neviens iesniegums par šo adresi nav bijis. 
- Situācija iespējams saasinājusies dēļ tā, ka šobrīd ir 
ierīkotas maksas stāvvietas Liepu ielā, līdz ar to Dzintaru iela 
ir vairāk noslogota ar stāvošām automašīnām brauktuves 
malā. 
- Ja komisijai nav iebildumu, ierosinājums par spoguļa 
izvietošanu Dzintaru ielā 7 nav atbalstāms. Lūdzu balsot. 
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Komisija atklāti balsojot ar  
5 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

 
 
Neatbalstīt ierosinājumu par spoguļa  izvietošanu 
Dzintaru ielā 7 iepretim izbrauktuvei no māju pagalma. 
 
 
 

8. 
Dažādi 

 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
 
 
 
RUNĀ Mārtiņš JĀKOBSONS: 
 
 
 
 
RUNĀ Mārtiņš KADIĶIS: 
 
 
 
 
 
 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot ar    
5 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk - Komisija) 
ir saņēmusi fiziskas personas […] 2024.gada 16.jūlija 
iesniegumu ar lūgumu izsniegt atļauju restorāna 
“Dragonsushi” Lielā ielā 8, Liepājā, apturēt automašīnu ar 
valsts numura zīmi AZIK, lai ievestu pārtiku.  Lūdzu komisijas 
viedokli. 
- Neredzu nevienu vietu, kur varētu šajā vietā novietot 
automašīnu, lai netraucētu kādam. Lielā iela ir pilsētas 
centrālā iela, kur ierīkota gan velo josla, gan gājējiem zona. 
Uzskatu, ka nav neiespējami veikt piegādes un novietot 
automašīnu tuvumā izvietotajās stāvvietās. 

- Nereti, šajā ielas posmā tiek novietotas automašīnas 
brauktuves malā, par ko attiecīgi tiek piemērots administratīvs 
sods. Bet citi uzņēmumi, kas atrodas Ļielā ielā, samērīgi 
cenšas ievērot kārtību un novieto automašīnas tuvākajās 
stāvvietās un pienes preces paši. Diemžēl konkrētā 
automašīna ir noteiktās kārtības pārkāpējs un ir saņēmis sodu. 
Visticamāk ar šo automašīnu preces netiek pievestas. 
- Arī manā skatījumā, nebūtu samērīgi šādu atļauju 
izsniegt vienam uzņēmumam, pēc brīža būs kāds nākamais 
uzņēmums, kas gribēs atļauju apstāties uz Liela ielās. Šāda 
situācija nav pieļaujama, jo būtiski tiks traucēta gan velo 
kustība, gan gājējiem tiks traucēta kustība. Ja komisijai nav 
iebildumu, atļaujas izsniegšana nav atbalstāma. Lūdzu balsot. 

 
 
Neatbalstīt atļaujas izsniegšanu transporta novietošanai 
Lielā ielā 8, Liepājā, pie restorāna “Dragonsushi” preču 
piegāžu veikšanai. 

 
 
 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk - Komisija) 
ir saņēmusi Liepājas Komunālā pārvalde 2024.gada 10.jūlija 
vēstuli Nr. 540/1.3. par paveiktajiem darbiem, informējot, ka: 

1) Jautājumā par situāciju Skolas ielā 1, ir uzstādīta 
ceļazīme 326. (Apstāties aizliegts) un papildzīme 
803.(darbības zona). 
2) Jautājumā par situāciju Ganību ielā 60, ir veikti 
bruģēšanas darbi. Vārtu atvēršana un lietus ūdens atvade ir 
nodrošināta. 
3) Jautājumā par gājēju pārejas ierīkošanu Malkas ielā, 
veicot tehniskā projekta izstrādi Malkas un Peldu ielas 
krustojumam, tiks izvērtēta iespēja izveidot drošu gājēju 
pāreju. 
4) Jautājumā par ceļa zīmes pārcelšanu Mirdzas Ķempes 
ielā 16, ceļa zīme 326 (Apstāties aizliegts) ir pārcelta. 
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Komisija atklāti balsojot ar  
6 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

 
Aicinu komisiju informāciju pieņemt zināšanai, lūdzu balsot. 
 
 
Informāciju pieņemt zināšanai. 

 
 
SĒDE SLĒGTA 2024.gada 17.jūlijā plkst.11.00. 
 
 
KOMISIJAS PRIEKŠSĒDĒTĀJA VIETNIEKS A.VITĀLS 

KOMISIJAS LOCEKLIS M.JĀKOBSONS 

KOMISIJAS LOCEKLIS M.KADIĶIS 

KOMISIJAS LOCEKLIS I.UKSTIŅŠ 

KOMISIJAS LOCEKLIS A.JEKSTE 

SEKRETĀRE S.RANCĀNE 

 


